

NOTIS SEBUT HARGA



LEMBAGA PEMBANGUNAN TIOMAN (TDA), ingin mempelawa syarikat-syarikat tempatan yang mempunyai pengalaman dan kemahiran yang bersesuaian untuk mengemukakan tawaran bagi menjalankan kerja berikut :

NOMBOR SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KOD BIDANG	HARGA DOKUMEN SEBUT HARGA	TARIKH MULA IKLAN	TARIKH TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH PEMBELIAN DOKUMEN	TARIKH TUTUP IKLAN
TDA/SH/1/2023	KERJA-KERJA PEMBERSIHAN JALAN, PEMOTONGAN DAN PEMBERSIHAN RUMPUT, PENYUCIAN LONGKANG, CULVERT DAN MANHOLE SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN BAGI JALAN NEGERI PULAU TIOMAN, ROMPIN, PAHANG.	SPKK dan Perakuan (CIDB) Gred G1 (BUMIPUTERA) PENGKHUSUSAN : CE21 ATAU 221002 (Membersih kawasan)	RM 20.00	13 Mac 2023 (Isnin) Selepas jam 12.00 Tengahari	17 Mac 2023 (JUMAAT) (Jam 3.00 petang bertempat di Pejabat Lembaga Pembangunan Tioman, Kg.Tekek Pulau Tioman)	20 Mac 2023 (Isnin) Hingga 27 Mac 2023 (Isnin)	27 Mac 2023 (Isnin) Sebelum jam 12.00 tengahari
TDA/SH/2/2023	KERJA-KERJA BAIKPULIH JALAN KG. TEKEK, PULAU TIOMAN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN.	SPKK dan Perakuan (CIDB) Gred G1 (BUMIPUTERA)	RM 20.00				
TDA/SH/3/2023	KERJA-KERJA BAIKPULIH JALAN KG. JUARA, PULAU TIOMAN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN.	PENGKHUSUSAN : CE21 ATAU CE11	RM 20.00				
TDA/SH/4/2022	KERJA-KERJA BAIKPULIH JALAN KG.AIR BATANG, PULAU TIOMAN SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN	TAMBAHAN : B06	RM 10.00				

1. Kontraktor yang ingin memasuki sebut harga di atas dikehendaki mengeluarkan **Wang Pos / Wang Kiriman** berharga mengikut harga dokumen sebut harga seperti dinyatakan dan dibuat atas nama Lembaga Pembangunan Tioman sebagai bayaran dokumen sebut harga. Sila tulis nama syarikat pada Wang Pos / Wang Kiriman dan meletakkan Wang Pos / Wang Kiriman ke dalam envelope mengikut projek semasa penghantaran dokumen sebut harga.
2. Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada pemilik syarikat atau wakil syarikat yang sah. Wakil syarikat hanya sah untuk **satu (1)** syarikat sahaja
3. Dokumen sebut harga yang telah dilengkapi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam "**Sampul Surat Berlakri**" dan bertanda dengan jelas di penjuru atas sebelah kiri "**Nombor Sebut Harga**" dan "**Tajuk Sebut Harga**" tanpa apa-apa pengenalan di luarnya. Sampul surat tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang telah ditetapkan mengikut jadual di atas **Sebelum Jam 12.00 tengahari (27 MAC 2023)** di alamat berikut:

LEMBAGA PEMBANGUNAN TIOMAN
No. 1 , Jalan Besar Tanjung Gemok 1, Telok Gading,
26820 Kuala Rompin, Pahang Darul Makmur.

Atau

LEMBAGA PEMBANGUNAN TIOMAN
Kampung Tekek, Pulau Tioman,
26800 Kuala Rompin, Pahang Darul Makmur.

4. **Taklimat dan lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN.** Pemilik syarikat atau wakil syarikat yang sah adalah **DIWAJIBKAN** hadir ke taklimat dan lawatan tapak ini. Kontraktor perlulah **berdaftar** dengan Lembaga Pembangunan Tioman (Pendaftaran boleh dibuat pada hari lawatan tapak dijalankan).
5. Pihak **TDA** tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah atau mengemukakan sebab-sebab tawaran tersebut ditolak dan juga tidak bertanggungjawab ke atas sebarang kos perbelanjaan berhubung dengan sebut harga ini.

Sekian dimaklumkan.

"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

Saya yang menjalankan amanah,



(DATO' HAJI IDROS BIN YAHYA DIMP., AMP.)
Pengurus Besar
Lembaga Pembangunan Tioman